

Protection that comes with love and guidance **beyond your lifetime**



With **AssuredLove**, your life policy goes beyond protection. It becomes a lasting expression of love, thoughtfully designed to carry on your love for your loved ones.



Reduce risk of lump-sum misuse



Smoothen estate administration



Support key life milestones

Your gift of love can be a promise that unfolds gradually over time.

With staggered death benefit¹ payouts, your loved ones remain guided and protected, even in your absence.

Payout Term	Payout Year	Annual Payout ² (% of Death Benefit)
5 years	1 st	28%
	2 nd – 5 th	18%
10 years	1 st	28%
	2 nd – 10 th	8%

- **No additional cost** to attach AssuredLove rider.
- Interest will be **accrued on the balance** death benefit after the first annual payout³.



Moments may pass, but your love lives on!

Speak to our Allianz Life Changer today to build a meaningful legacy.

1. Death benefit means the amount payable under your life policy upon the death of the life assured, as admitted and approved by us and as valued as at the Valuation Day on or after the claim approval date, less any moneys due and owing to us under the life policy and/or any supplementary contract thereto and, with the consent of any person entitled to be paid, moneys due and owing to us under any other policy and/or supplementary contract thereto.
2. If, at the time the claim is made, the amount payable under your life policy upon the death of the life assured, prior to the deduction of any moneys due and owing to us, is less than RM500,000 or there is no nominee under the life policy who is entitled to receive the death benefit as a beneficiary, we will terminate the AssuredLove and pay the death benefit in one lump sum.
3. After payment of the first annual payout, the balance of the death benefit payable under the life policy will accrue interest at a rate to be determined by us from year to year. All such interest accrued will be paid together with the final annual payout or upon the termination of AssuredLove, whichever is earlier.
4. Existing policyholders who wish to attach AssuredLove to their basic policy are required to increase the basic policy's insured amount with a minimum addition of RM200,000.
5. Other terms and conditions apply.

Allianz Life Insurance Malaysia Berhad 198301008983 (104248-X)
Licensed under the Financial Services Act 2013 and regulated by Bank Negara Malaysia
A PIDM member

PROTECTION BY PIDM ON BENEFITS PAYABLE FROM THE UNIT PORTION OF THIS PRODUCT IS SUBJECT TO LIMITATIONS.
Please refer to PIDM's TIPS Brochure or contact Allianz Life Insurance Malaysia Berhad or PIDM (visit www.pidm.gov.my).

Perlindungan dengan kasih sayang dan bimbingan berterusan, **melangkaui hayat anda**



Dengan **AssuredLove**, polisi hayat anda melangkaui perlindungan. Ia menjadi ungkapan kasih sayang yang berkekalan, direka dengan teliti untuk diteruskan.



Mengurangkan risiko penyalahgunaan pembayaran sekaligus



Melancarkan pentadbiran harta pusaka



Menyokong pencapaian penting dalam hidup

Hadiah kasih sayang anda boleh menjadi sebuah janji yang terungkap secara beransur-ansur dari semasa ke semasa. Dengan **pembayaran manfaat kematian¹ secara berperingkat**, orang yang anda sayangi akan tetap dibimbing dan dilindungi, walaupun anda tidak bersama.

Tempoh Pembayaran	Tahun Pembayaran	Pembayaran Tahunan ² (% daripada Manfaat Kematian)
5 tahun	Pertama	28%
	Ke-2 hingga Ke-5	18%
10 tahun	Pertama	28%
	Ke-2 hingga Ke-10	8%

- **Tiada kos tambahan** untuk melampirkan rider AssuredLove.
- Faedah akan terakru ke atas baki manfaat kematian selepas pembayaran tahunan pertama.



Detik mungkin berlalu, tetapi kasih sayang anda kekal selamanya!

Hubungi Allianz Life Changer kami hari ini untuk membina legasi yang penuh makna.

- Manfaat Kematian bermaksud amaun yang perlu dibayar di bawah polisi hayat anda selepas kematian orang yang diinsuranskan, seperti yang diakui dan diluluskan oleh kami dan seperti yang dinilai pada Hari Penilaian pada atau selepas tarikh kelulusan tuntutan, ditolak sebarang wang yang perlu dibayar dan terhutang kepada kami di bawah polisi hayat dan/atau sebarang kontrak tambahan yang berkaitan dan, dengan persetujuan mana-mana orang yang berhak dibayar, wang yang perlu dibayar dan terhutang kepada kami di bawah mana-mana polisi lain dan/atau kontrak tambahan yang berkaitan.
- Jika, pada masa tuntutan dibuat, jumlah yang perlu dibayar di bawah polisi hayat anda apabila kematian orang yang diinsuranskan, sebelum penolakan sebarang wang yang perlu dibayar dan terhutang kepada kami, adalah kurang daripada RM500,000 atau tiada penama di bawah polisi hayat yang berhak menerima manfaat kematian sebagai benefisiari, kami akan menamatkan AssuredLove dan membayar manfaat kematian dalam satu jumlah sekaligus.
- Selepas pembayaran bayaran tahunan pertama, baki manfaat kematian yang perlu dibayar di bawah polisi hayat akan terakru faedah pada kadar yang akan ditentukan oleh kami dari tahun ke tahun. Semua faedah yang terakru akan dibayar bersama dengan pembayaran tahunan terakhir atau selepas penamatan AssuredLove, yang mana lebih awal.
- Pemegang polisi sedia ada yang ingin melampirkan AssuredLove pada polisi asas mereka dikehendaki meningkatkan amaun diinsuranskan polisi asas tersebut dengan penambahan minimum sebanyak RM200,000.
- Terma dan syarat lain dikenakan.

Allianz Life Insurance Malaysia Berhad 198301008983 (104248-X)

Dilisenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia
Ahli PIDM

PERLINDUNGAN PIDM UNTUK MANFAAT YANG DIBAYAR DARIPADA BAHAGIAN UNIT PRODUK INI ADALAH TERTAKLUK KEPADA SYARAT-SYARAT TERTENTU.
Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Allianz Life Insurance Malaysia Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my)

爱的守护与指引， 将保护您的一生

有了 **AssuredLove**，您的人寿保险保单不再仅仅只是一份保障。它更是经过精心设计的去表达爱永恒，以延续您的爱。



降低一次性
滥用的风险



简单化遗产
管理手续



支持人生的
重要里程碑

您的爱就像一份随着时间逐渐绽放的礼物。死亡赔偿金可以通过**阶段性理赔方式**进行支付¹，即使您不在您亲人的身边，您的爱依然可以继续守护和引导他们。

支付期限	赔付年度	年度支付 ² (死亡赔偿金的百分比)
5 年	第一年	28%
	第二至第五年	18%
10 年	第一年	28%
	第二至第十年	8%

- 启用 **AssuredLove** 附加险**无需支付额外费用**。
- 在首年理赔支付后，任何未分配的年度赔偿金将继续累积利息。³



风雨无惧，爱永恒

今天就联系我们的 Allianz Life Changer，一起打造一份充满意义的爱与传承。

1. 死亡赔偿金是指受保人身故后，根据您的人寿保险单应支付的金额，本公司承认并批准的金額，并根据评估日或索赔批准日后的评估价值，扣除根据人寿保险单和/或任何附加合同应支付给本公司的任何欠款，并在任何有权领取赔偿金的人的同意下，扣除根据任何其他保险单和/或附加合同应支付给本公司的任何欠款。
2. 如果在申请理赔时，根据基本人寿保单在扣除任何亏欠本公司的款项之前，受保人身故后应支付的金额少于 RM500,000，或者在保单下没有指定有权作为受益人领取死亡赔偿金的提名人，我们将终止此 AssuredLove 附加险，并以一次性支付的方式支付死亡赔偿金。
3. 在支付首个年度理赔利益后，剩余的死亡赔偿金将按本公司每年制定的利率累积利息。所有累积的利息与最后一次年度理赔一起支付或 AssuredLove 终止时支付，以较早者为准。
4. 凡是人寿保单持有人欲在其基本保单中附加 AssuredLove 的顾客，须增加基本人寿保单的受保金额，而且提升金额至少 RM200,000 以上。
5. 须符合其他条款和条件。

Allianz Life Insurance Malaysia Berhad 198301008983 (104248-X)
在2013年金融服务法令下持牌经营，并由大马国家银行监管
PIDM 的成员

此产品单元支付的部分利益在特定条件下享有PIDM保护。

请参阅 PIDM 的保险及伊斯兰保险利益保障制度的小册子或联络 Allianz Life Insurance Malaysia 或 PIDM (请浏览 www.pidm.gov.my)